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Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee  

Zapisuje: Kateřina Pilná (ZSP)  

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP 

 Jan Picka (SS) HP 

 Karel Čtvrtečka (SN) HP 

 Ondřej Cakl (SP) HP 

 Hanka Horáková (PR team)  

 Nela Klimešová (HR)  

 Jiří Novotný (SH)  

 Lukáš Pavljuk (SBA) HP 

 Pavel Píchal (SBB) HP 

 Vítek Zapletal (SBC) HP 

 Mário Alexy (SBD) HP 

 David Puchoň (ZSBD)  

 Jan Vlk (SBE) HP 

 Štěpán Tichý (SBF) HP 

 Katarína Gedrová (ZSBF)  

 Kateřina Štouračová (SPG)  

 Martin „Vydra“ Andrýsek (CEN SU)  

 Luboš Vach (Klub Čajovna)  

 Jan Kučera (ZSPG)  

 Jan Bittman (Klub Čajovna)  

 Kateřina Pilná (ZSP)  

 Jakub Veselý (host)  
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20:08 Předseda zahajuje schůzi. Počet členů s hlasovacím právem: 9, počet hostů: 11. 

Bod č. 1  Kolečko 

1. PC učebna  

V PC učebně se nově nacházejí počítače, musí se však natahat kabeláž a spolu s tím je nutno 

předělat lištu. 

2. Deskoherna  

Aktuálně je možné si místnost vypůjčit, případně si půjčit hru na vlastní pokoj. Pravidelné deskohraní 

se ve zkouškovém období nekonají. 

3. Blok F 

Již se zjistilo, jaký je problém se vchodovými dveřmi. Odešlo servo, již je objednané nové. 

4. SU ČVUT 

Od poslední schůze proběhly dva parlamenty. Delegátem za klub Pod-O-Lee byl jmenován Lukáš 

Novotný a zástupcem delegáta Štěpán Tichý. Na poslední schůzi proběhla diskuse s rektorem, 

ČVUT nebude mít přísnější opatření než ta vládní. Plánuje se stěhovat část rektorátu do prostorů u 

Betlémské kaple, studijní oddělení by však mělo zůstat na Dejvicích. Dále by mělo dojít k posunutí 

řešení rámcové smlouvy (ČVUT – SU ČVUT) a udělání finální verze bez nutnosti neustále dělat 

prodlužující dodatky. 

Centrála SU plánuje pořádat meziklubové hry a propojovačky klubů, dále je v plánu konání velké 

promoakce SU ČVUT a jejích klubů. Měl by vzniknout nový klub Začvutění. Zájem o připojení do 

SU ČVUT mají další dva subjekty. 

5. SS 

V systému Hydra SS a Ondřej Kubíček opravili párování plateb. Proběhla výměna v systému na 

kontrolu certifikátů očkování v gymu. 

20:14 Přichází host Luboš Vach, Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn. 

6. SN 

Komunikace s firmou Alternativo – APčka budou časem (duben), Rozpadl se nám kontroler od Wifi 

(před měsícem). Proběhly výměny na serverech za novější disky. 

7. Blok C 

Blbnou dveře (nezavírají se). 

8. Fotokroužek 
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Za dobu své nové existence proběhla dvě setkání. Další schůzky jsou pozastaveny kvůli 

zkouškovému období. 

9. Blok D 

Nic nového. 

10. Hudebna 

V hudebně došlo k velkému posunutí. Došlo nové vybavení a je naplánovaný začátek oprav. Spolu 

s SN se řeší počítač do hudebny. 

11. DDR 

Proběhla koupě adaptéru na nabíjení dokovacích stanic. V místnosti Pod-O-Games došlo k prvnímu 

prohřešku (čokoláda). Došlo k poučení hříšníka a vyřešení problému. 

12. Blok E 

Nic nového. Čas od času začne pípat čtečka dveří. Informace o problému se předá údržbářům. 

13. Blok A 

Nic nového. 

14. Blok B  

Vysvětleno ruským obyvatelům kolejí, že není dobrý nápad kouřit tabákové výrobky ve vnitřních 

prostorech. 

15. HR 

V poslední době byly vytvořeny dotazníky ohledně spokojenosti se životem na jednotlivých blocích. 

Zároveň vznikl informační dotazník pro hudebnu, lab a Pod-O-Games. Aktivním členům klubu Pod-

O-Lee byly předány vánoční dárky. Je vytvořený náborový list pro funkci pomocníka SS a v blízké 

době vznikne i pro funkci SN. 

16. PR 

V místnosti PR proběhl úklid a nově byl vytvořen organizační plánek (popisky krabic). Došlo 

k vytvoření příspěvků ohledně schůze představenstva. Byla vytvořena objednávka na propagační 

materiály klubu Pod-O-Lee, čekáme na další vývoj. V procesu je tvorba grafického návrhu na 

kelímky. Nově vzniklá loga budou v budoucnu použita i na cedulky na dveře (z 3D tiskárny). Aktivním 

členům byly dle seznamu předány reklamované bundy. 

17. Kolejní skupinka  

Nic nového. 

18. LAB 
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Položilo se lino. Dochází k postupnému stěhování ze sudovny. Díky SN v labu funguje provizorně 

síť. 

19. Předseda 

Nezdařilo se čerpání z Fondu Studentských Projektů, a tudíž je třeba hledat finance jinde. Snažíme 

se být chytří a domluvit se se SUZem ve formě úlevy na pronájmech. V blízké době proběhne 

výměna dveří do serverovny na A a E (paní Makulová souhlasí). Byl potvrzen pronájem ploch na 

MeziBloky 2022. Sklokeramické desky jsou vybojovány pro Podolí. V budoucnu by se měly měnit 

typy postelí na roštové (mohou se měnit matrace). 

Bod č. 2  Schválení zápisu 8.12.2021 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 08.12.2021 

zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 10.01.2022 16:47. 

∑: 9 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 1 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 3  Schválení výroční zprávy 2021 

Výroční zpráva byla sepsána včas. Předseda děkuje všem za součinnost. Je plánována změna pro 

rok 2022, zpráva bude vznikat za každý měsíc. S tím bude spojená změna grafického vizuálu a 

zpracování. Vznikne z toho lepší informovanost jak pro aktivní, tak neaktivní členy klubu a obyvatele 

kolejí Podolí.  

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje výroční zprávu za rok 2021 zaslanoudo 

konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 12.01.2022 20:36. 

∑: 9 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

 

Výroční zpráva byla vyvěšena obratem na web. https://wiki.pod.cvut.cz/legislativa/vyrocni-zpravy 

Bod č. 4  Budoucnost Ega 

Pan Vodička prozatím prostory Ego čajbaru nenabízí nikomu jinému. Jan Vlk a Jan Kučera přichází 

s návrhem. 

20:45 odchází Jiří Novotný a přichází Ondřej Cakl. Počet členů s hlasovacím právem: 10. 

1. Vizualizace a plán rekonstrukce 

Nově stoly, zrušení pódia (zůstávají gauče u kanalizačního potrubí).  

Přidána příčka u baru. 

Nutno předělat elektřinu. Uděláme sami a zvenčí bude revize a rozvaděč. 

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
https://wiki.pod.cvut.cz/legislativa/vyrocni-zpravy
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 Místo koberce by bylo vhodné dát dlažbu. 

 Dýmky a čaje. 

Pod-O-Lee spolupráce s pivovarem Lobkowicz. 

Snaha spolupráce s Kofolou – návrh spolupráce s celým SU. 

 Investice celkem 416 000 Kč. 

 Návratnost investice předběžně vychází na rok a půl. 

 Šetření jedině zvuk a projektor. Zbytek je nutno udělat pořádně. 

Plány pořádání akcí: pubquizy, deskohraní, karaoke. 

 

Bylo navrženo požádat SUZ o částečné proplacení rekonstrukce. 

2. Princip fungování 

Víc friendly prostředí. Je tam aktuálně stálá základna návštěvníků.  

Otevření bez prodeje alkoholu, pouze čaje, dýmky a limonády. 

Obsluha na principu dobrovolníků, stejně jako to je v Klubu Čajovna. 

3. Fungování Klubu Čajovna 

 Nabírání nováčků na dýmky a vysvětlení provozu. 

 Zkoušky z čaje, dýmek, stanov a pravidel.  

 Pracovní nasazení: 1x týdně služba dobrovolníků od 18:00-23:00 a reprezentace klubu. 

 Členské příspěvky – platí se při odchodu z čajovny. (jednorázové placení) 

 Benefity pro členy, co do čajovny pravidelně chodí. 

 Doporučení nepřestřelit otevírací dobu, nechat to na samotných dobrovolnících.  

 Největší problém je legislativa. 

Jsou tři možnosti: 

1. Pod klubem – nutno řešit stanovy, interní předpisy, je nevýhoda, že proteče víc peněz 

přes klub (musíme z příspěvků odvádět odvody)  

2. Pod Klub čajovna – vznikne odnož Klubu čajovna se vším všudy 

3. Vznikne zde nový klub jako replika Klubu čajovna (klub sám o sobě s vlastním předsedou 

a představenstvem) 

4. Následnictví 

Vtřeba vycvičit si dobrovolníky na budoucí přebrání.  
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Správce/předseda čajovny bude mít většinu na starost. 

 

21:57 přišel host Jakub Veselý. Počet osob s hlasovacím právem nezměněn. 

5. Otevřená diskuse 

Návrh na začátek pod klubem Pod-O-Lee pak se uvidí jak dál. 

Externisté s členstvím v Hydře, pro to, aby mohli platit členské příspěvky. 

Místnost by třeba mohla fungovat i k jiným účelům (vůbec ne jako čajovna). 

Začátek rekonstrukce po zkouškovém. Přejímání nejspíše od 1.3.2022 (potom co se sejde 

parlament SU ČVUT). Start rekonstrukce, začátek letního semestru 2021/2022. 

Je třeba si pohlídat, že záchody budou počítány v rámci smlouvy jako prostory spojené se 

současným Egem. Patří k tomu záchody a sklad.  

DDR dostane záchody v patře. 

U Ega je sklad u VIP vstupu, který se dá využívat. 

V prostorech budoucí čajovny bude plánována kolejní wifi.  

Je potřeba prořezat stromy. Bylo by to fajn udělat co nejdřív (kvůli ochraně životního 

prostředí). 

Je třeba počítat s prodloužením rekonstrukce při čekání na statika. 

Důležitý přístup z okolí a také celková propagace i mimo koleje. 

 

22:18 odchází hosté Luboš Vach, Martin „Vydra“ Andrýsek, Jan Bittman. Počet osob s hlasovacím 

právem nezměněn.  

 

Pokud by projekt nevyšel, můžeme z toho mít klubovou místnost.  

Klub má finanční rezervu 1 500 000 Kč.  

Umístění kamer po rekonstrukci. 

Plán udělat rozpočet deficitní. 

Je třeba upravení interních předpisů, aby fungovalo jednorázové členství na placení. 

Dotazník na sociálních sítích ohledně Ega, sešlost na discordu. 

  Důležité zjistit zájem ostatních obyvatelů kolejí a jaké k tomu mají poznámky, zájem. 

 

Konečné rozhodnutí zní, že chceme s tím jít dál a řešit, jak to můžeme realizovat. 
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Bod č. 5  Různé 

Grafický návrh kelímků přednesen a do příští schůze bude upraven a připraven k odsouhlasení. 

Předseda začal mluvit o čtyřkorunovém fondu. Chceme z něj čerpat na kulečník. Nevyměnila se 

však vložka kulečníku. Dalo by se to využít na Ego (cca 50 000 Kč). Fotbálek, promyslet do neděle 

na co by se to využilo. (pokud nic může se to využít na dýmky). Použít to na koše na hřišti. Kdo 

chce navrhnout čerpání má se ozvat do neděle. 

Plotýnky jdou za SUZem. To je pro nás lepší.  

Nabídka od Vodafonu pro SU, dá se z toho čerpat. 

 

23:09 Předseda ukončuje schůzi. 

 


